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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2011. július 20-án 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
Kupi László                              Kápolnásnyék Község alpolgármestere 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Oláhné Surányi Ágnes              Velence Város polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Wagner Pétert, Nadap Község polgármesterét  hitelesítőnek, a Tanács 9 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
 
A napirendi pontokat a Tanács 9 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Javaslat a 8/2009 ÖM rendelethez kötődő elszámolásra vonatkozóan ( közösségi busz 
projekt büntetőkamat )  
Előadó: Tóth István elnök 
 
2./ Egyebek 

 
 
1./ Napirendi pont 
Javaslat a 8/2009 ÖM rendelethez kötődő elszámolásra vonatkozóan ( közösségi busz 
projekt büntetőkamat )  
 
Tóth István elnök: Mai napon egy napirendi pontot tárgyalunk, a közösségi busz 
büntetőkamatát, reményeink szerint utoljára. Tájékoztatom a Társulási Tanácsot, hogy az 
előző döntés értelmében részt vettem Vereben az összevont képviselő-testületi ülésen. 
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Kedvesen fogadtak a verebi és pázmándi képviselők is. Hosszan tartó viták során kialakultak 
az álláspontok. Pázmánd és Vereb álláspontja az, hogy a kistérségnél történtek mulasztások, 
hibák. Néhány képviselő ugyan azon a véleményen volt, hogy nekik kellene a büntetőkamatot 
visszafizetni, de ők kisebbségben voltak. Elnökség felkérte Dr. Szekerczés Anna ügyvédet, 
hogy tekintse át a helyzetet és adjon tanácsot. A határozati javaslatunkat ez alapján terjesztjük 
elő, amely lényegesen nem tér el az eddigiektől. A két polgármester kérésére pályázott a 
kistérség a buszra, előzőleg a kistérség nem kívánt ezen a pályázaton indulni. Erről vannak 
döntések. Mindkét polgármester vállalta, hogy befizeti az önrészt. Az önrészt azonban egyik 
település sem fizette be, ezért a kistérség nem tudott közbeszerzési eljárást indítani, 
meghiúsult a pályázat. A kamat – az eddigi ismereteink szerint – közel 4 millió forint, amelyet 
meglátásunk szerint Vereb és Pázmánd községeknek kell kifizetniük. A társulás nem kíván 
feljelentést tenni ismeretlen tettes ellen annak ellenére, hogy a két képviselő-testület ezt kérte, 
igaz nem határozatban és nem írásban. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Küldtünk a kistérségnek egy képviselő-testületi 
határozatot, amelyben több kérdést tettünk fel a pályázat kezelésével kapcsolatban. Választ 
nem kaptunk rá. A TÁMOP pályázathoz nem kért segítséget a településektől a kistérségi 
iroda, mégis flottul lement minden. Nem TÁMOP, hanem TIOP pályázat. Nem kért meg 
senki, hogy segítsek. Félre vannak a társulási tagok vezetve. Ezt a pénzt, amit a kistérség 
hiányosságából kell befizetni, ezt nem a településeknek kell befizetni, hanem abból az 
összegből kell befizetni, amit a társulás, mint önálló jogi személy a költségvetésből 
támogatásként kap. Ehhez semmi köze az önkormányzatoknak. A társulás önálló jogi 
személy, van önálló jogi felelőssége, van önálló bevétele, ami nem a társulási tagok 
befizetéséből származik. Gondolom ennek ellenére a határozatot meg fogjátok szavazni, mi 
hárman nem. Nem kívánok erről többet beszélni. Ez egy cirkusz, a hátunk mögött 
megegyeztetek, hogy ránk veritek. Nincs miről beszélni, mert nem mozdultak el az 
álláspontok. Arra nem vette a fáradtságot az irodavezető, hogy a kért dokumentumokat a 
rendelkezésünkre bocsássa vagy egyáltalán a tanács tárgyalja azt. Megszavazzátok, kikülditek 
a határozatot, a testületem pedig dönt. Szeptember 27-én lesz legközelebb ülés, nem hívunk 
össze rendkívüli ülést, mert úgy érzem, hogy mi mindent maximális jóindulattal tettünk. 
 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: Nem tudok a többiek nevében 
beszélni, de  saját nevemben kikérem magamnak azt, amivel engem gyanúsítasz. Senki 
senkivel nem hasonlott meg. Következetesek vagyunk az elejétől fogva, azt mondtuk, 
mindenkit támogatunk közösen, ha a saját településéért valamit a kistérségen keresztül tenni 
akar. De minden polgármester saját maga vállalja a településéért a felelősséget. 
 
Tóth István elnök: Én is kikérem magamnak a vádaskodást. Te is tudod, hogy úgy 
készítettük el a költségvetésünkre, hogy minden fillérre be van osztva úgy, hogy még 
dolgozótól kellett megszabadulnunk. Mi amennyi pénzt kapunk, annyi pénzt költünk a hivatal 
fenntartására. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere elhagyta a tanácstermet. Ezzel a jelenlevők száma 
8 főre csökkent. 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Több 
alkalommal nem tudtam részt venni a társulási üléseken egyéb elfoglaltság miatt, és a 
képviselők közül senki sem vállalta, hogy helyettesít. Több határozatban leírva szerepelt, 
hogy az önkormányzat nem biztosította az önrészt. Mindig megkapjuk, hogy mennyit kell 
utalni a kistérség fele, és ezt teljesítettük is.  
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Tegnap a nyomozók kihallgatták a volt irodavezetőt, aki elmondta a nyomozó kérdésére, hogy 
azért nem lettek az érintett önkormányzatok értesítve a fizetési kötelezettségről, mert erre az 
akkori elnök őt nem utasította. Nem érzékelem, hogy az önrész nem biztosítása oka lett volna 
a pályázat meghiúsulásának. Az összeg még mindig tájékoztató jellegű.  
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Korcsma Mariannal a MÁK-tól tartjuk a kapcsolatot. Az 
összeg azért tájékoztató jellegű, mert a MÁK még nem küldte ki a végleges elszámoló 
táblázatot. Július végére ígérik, erről itt az email. Nagy valószínűség szerint a 2009. évi 
alapkamat alapján lesz az összeg megállapítva és a szerződés 22. pontjában foglaltak alapján 
az alapkamat kétszerese lesz a büntetőkamat.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A mai napon is beszéltem a Kincstárral. Még 
mindig csak teszt jelleggel elérhető a táblázat. Augusztus 10-ig szedik a beszámolókat, utána 
fog megjelenni a tábla az ÖNEGM rendszerben. Több tisztázatlan kérdés van, a Kincstár a 
kérdéseket feltette a Minisztériumba. 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Keletkezett a 
pályázat kapcsán kamatbevétel, ezt még mindig nem látom a határozatban.  
 
Tóth István elnök: Most fogjuk javasolni, hogy ez a kamatbevétel levonásra kerüljön. A 
Pázmándhoz került 3.200 eFt kamatát is hajlandóak vagyunk betenni. Kb. 700 ezer forintot 
hajlandóak vagyunk fizetni, ha a két település leteszi a saját részét. Ez külön határozat lesz. 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Mikor kapjuk 
vissza az iskola pénzmaradványát? 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A társulásnak az önkormányzat fele 2.400 eFt 
kiutalási kötelezettsége van, amely már tartalmazza az iskola pénzmaradványát is. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Erről írásos értesítést kapott az önkormányzat. Az összeg 
nem került kiutalásra, hiszen született egy olyan határozat, hogy ez a kamatfizetésre 
visszatartásra kerül. Erről a döntésről született határozatot is kiküldtem az 
önkormányzatoknak. 
 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: Születik egy határozat az 
irányelvekről, a konkrét lebonyolítás részletkérdés, a pénzügyesek megoldják. Örülök, hogy 
felvállaljátok a rátok eső önrészt. A kamatbevétel felajánlása egy gesztusértékű felajánlás a 
többi település részéről. A kistérségnek kell a kamatot befizetni, nem az önkormányzatnak. 
Javaslom, hogy miután a kistérség elutalta a büntetőkamatot, attól számított 2 napja legyen az 
érintett két önkormányzatnak, hogy befizesse a rájuk eső részt. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a  
8/2009 ÖM rendelethez kötődő elszámolásra vonatkozó( közösségi busz projekt 
büntetőkamat ) előterjesztést és 6 igen, 1 nem szavazat illetve 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 135/2011. (VII.20.) sz. határozata 
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A VKTKT Társulási Tanácsa Pázmánd és Vereb Községek Polgármestereinek Társulási 
Tanácshoz – s annak elnökéhez – címzett írásbeli megkeresésében foglaltakra az alábbi 
döntést hozza:  

1. A VKTKT tagjai – köztük Pázmánd és Vereb Önkormányzat Polgármesterei  
– 9 „igen” egyhangú szavazatával meghozott 25/2009 (III.11.) sz. határozatával 
döntött arról, hogy közösségi busz beszerzésére pályázik a 8/ 2009 (II.26.) ÖM 
rendeletben foglaltaknak megfelelően azzal, hogy a pályázathoz szükséges önerőt 
és a fejlesztés révén beszerzett közösségi busz fenntartását Pázmánd és Vereb 
Községek Önkormányzatai biztosítják. A sikeres pályázat alapján megkötött 
támogatási szerződés alapján a közösségi busz beszerzése meghiúsulásának oka, 
hogy a két érintett Önkormányzat a szükséges 9.648.000,-Ft önrészt nem 
biztosította, a támogatási összegen felüli fedezet az önrész rendelkezésre állása 
hiányában a közbeszerzési eljárás nem volt lefolytatható a támogatási 
szerződésben foglalt határidőn belül. Emiatt a VKTKT-nak, mint a támogatás 
kedvezményezettjének a támogatási szerződés 22. pontja szerinti kamatfizetési 
kötelezettsége keletkezett, melynek várható összege a MÁK Fejér Megyei 
Igazgatóság előzetes tájékoztatása és a szerződésben foglaltak szerint: 3.913.258 
Ft.- (423 nap x 19.600.000.- x 0,0236 x 2), ennek megfelelően a Társulási Tanács a 
67/2011. (III.25) számú határozatában megjelölt 2.485.582,-Ft kamat összegét 
3.913.258,-Ft-ra módosítja. 

2. A VKTKT fenntartja 112 / 2011 (V.27.) sz. határozatában foglaltakat és 
ismételten felkéri Pázmánd Község és Vereb Község Önkormányzatai 
Képviselőtestületeit, s Polgármestereit az abban foglaltak teljesítésére.   

3. A Társulási Tanács utasítja a GKI irodavezetőjét, hogy a támogatási összeg 
lekötéséből származó kamatbevételt elkülönített számlán kezelje.   

4. A Társulási Tanács felkéri a Társulási tanács elnökét, hogy a határozat kivonata 
megküldésével Pázmánd Község és Vereb Község Polgármestereit a Társulási 
Tanács álláspontját tartalmazó döntéséről értesítse. 

Felelős: Tóth István elnök  
              Kurcz Mária Vereb Község Polgármestere 
              Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község Polgármestere 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő : azonnal  
 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Amikor 
megkapja a kistérségi iroda a MÁK-tól a végleges összegre vonatkozó befizetési felszólítást, 
az önkormányzat vállalja, hogy attól számított 5 napon belül befizeti az összeget. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu Község polgármestere: A kamatfizetési határidő 
április 15. volt, Zichy be is fizette az összeget. 
 
Tóth István elnök: Javaslom, hogy amikor megjön a MÁK-tól, hogy mennyit kell fizetni 
akkor számoljunk el egymással. Levonjuk a kistérség által felajánlott közel 700 ezer forintot, 
a fennmaradó rész 20 %-át , Vereb község önrészét , kiszámoljuk, a visszatartott 2010. évi 
elszámolásból a fennmaradó részt másnap visszautaljuk Verebnek,   Pázmánd fele pedig 
jelezzük, hogy még mennyit kell pluszban befizetnie. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a  
8/2009 ÖM rendelethez kötődő elszámolásra vonatkozó( közösségi busz projekt 
büntetőkamat ) előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazat illetve 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 136/2011. (VII.20.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbi döntést hozza:  
A VKTKT-nek a közösségi busz beszerzése után büntetőkamatot kell fizetnie a Magyar 
Államkincstár fele. A büntetőkamat összegéből a Társulás költségvetésének terhére 
674.755,- forintot átvállal a Társulás, a fennmaradó összeg 20-80 % arányban 
felosztásra kerül Vereb és Pázmánd települések között. A büntetőkamat fedezete a két 
önkormányzat 2010. évi elszámolásából visszafizetendő – előző határozatok alapján 
visszatartott – összeg azzal, hogy Vereb Önkormányzata részére a 20 %-on felüli rész a 
kamat megismerését és elutalását követő napon kiutalásra került, Pázmánd Község 
pedig köteles a kamat megismerését követő 2 napon belül átutalni a Társulás számlájára 
a fennmaradó összeget. 
Felelős: Tóth István elnök  
              Kurcz Mária Vereb Község Polgármestere 
              Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község Polgármestere 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő : azonnal  
 
2./ Napirendi pont 
Egyebek 
 
Tóth István elnök: Kápolnásnyék, Pázmánd és Vereb kivitte az intézményét kistérségi 
fenntartás alól. Galambos Zsuzsa havi 50.000,- forintos díjazásáról kellene döntenünk, amit 
oktatási referensként kap.  Két megoldás van, vagy arányosan csökkentjük a díjazását vagy a 
3 önkormányzat fizeti tovább. A kiváló önkormányzatok nem tudom hogy a továbbiakban 
igényt tartanak-e a Zsuzsa munkájára? Egy ez irányú megkeresést kellene küldeni feléjük.  
 
Kupi László Kápolnásnyék Község alpolgármestere: Javaslom, hogy augusztus 31-ig 
maradjon a 350.000,- forintos fizetés, az átszervezéssel kapcsolatban még sok a teendő. 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere: Csatlakozom a 
javaslathoz. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta 
Galambos Zsuzsanna bérével kapcsolatos előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazat illetve 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 137/2011. (VII.20.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbi döntést hozza:  
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Galambos Zsuzsanna bruttó bére 350.000,- forint marad 2011. augusztus 31-ig. A 
Társulási Tanács a 2011. szeptemberi ülésén újra tárgyalja ezt a napirendi pontot. 
 
Felelős:  Tóth István elnök  
                Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő :   azonnal  
 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: Bár írásban már minden érintett 
önkormányzatnak kiküldtem, azért szeretnék szóban is tájékoztatást nyújtani az okmányiroda 
működésével kapcsolatban. Tegnap kaptuk meg a KEK KH-tól azt a levelet, amelyben az 
okmányirodai tevékenységünket egyoldalúan július 31-ével megszüntetik. Budapesti 
okmányirodának vagyunk kihelyezett telephelye szerződéssel. Azt gondoltuk, hogy az új 
járási rendszer felállításáig működhetünk. Sajnos tévedtünk. Ez sem a Gárdonyi 
Okmányirodának sem az állampolgároknak nem jó. Mindent elkövettünk, hogy maradhasson 
az okmányiroda. 
 
Kupi László Kápolnásnyék Község alpolgármestere: Kertai Gábor nevű úr Velencei-tó 
környékén szeretne elindítani egy telefonos segítő szolgáltatást. Polgármestereket szeretné 
megkeresni ez ügyben. 
 
Tóth István elnök: Emailben megkeresett egy cég, amely környezetvédelmi települési 
programot készítene. Ha a kistérségből többen kérnék ezt a környezetvédelmi programot, 
akkor olcsóbb lenne, 140.000,- forint/település. Sok pályázaton csak úgy lehet indulni, ha 
ezzel rendelkezik az önkormányzat. Lehet mi is megtudnánk írni, de nagyon sok pontnak kell 
megfelelni. Mindenki gondolja át, hogy érdekli-e. 
 
Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
 
 

k.m.f. 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   Elnök      Irodavezető 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:  Wagner Péter 
    Nadap Község polgármestere 
 


